

Lochstanze · Hole Punch

6mm, TC Einlagen
6mm, TC inserts



OLS-1501

Lochstanze zur Ausstanzung halbmondförmiger Aussparungen im Bereich von Brackets oder Knöpfchen. Auch zur Entfernung überstehender Kunststoffkanten um Verletzungen am Weichgewebe zu vermeiden.

Plier for punching out half-moon recesses in the area of brackets or bonded buttons. Also for removing protruding plastic edges to avoid damage to the soft tissue.

Stanze tropfenform · Punch drop shape

TC Einlagen
TC inserts



OLS-1502

Spezialzange zum Ausstanzen einer tropfenförmigen Einkerbung am Rand des Aligners. Die Tropfenform ermöglicht das sichere Einhängen elastischer Gummizüge - auch für den Patienten.

Plier to add a drop shaped notch at the gingival margin. The drop shape enables the secure attachment of elastic elastics - even for the patient.

Horizontal Zange · Horizontal Plier



OLS-1505

Spezialzange zur Erzeugung von horizontalen Vertiefungen für individuellen Wurzeltorque. Ermöglicht auch die Verbesserung der Retention von Alignern oder Retainern.

Special pliers for creating horizontal recesses for individual root torque. Also allows to improve the retention of aligners or retainers.

Vertikal Zange · Vertical Plier



OLS-1506

Spezialzange zur Erzeugung einer Überkorrektur einer Rotation. Weiterhin können mit der Vertikal Zange In-Out-Diskrepanzen beseitigt werden.

Special pliers for over-correction of a rotation. Furthermore the vertical plier can eliminate in-and-out discrepancies.

Punkt Erhebungszange · Emboss plier

1,5mm



OLS-1510

Spezialzange zur Erzeugung punktförmiger Erhebungen im Aligner. Ermöglicht die selektive Aktivierung, um den Druck auf die Einzelzähne zu erhöhen.

Special pliers for creating punctiform elevations in the aligner. Allows a selective activation, which increases the pressure on the individual teeth.

Reverse Zange · reverse plier



OLS-1520

Spezialzange zum invertieren von Erhebungen im Aligner.

Special plier for inverting elevations in the aligner.